

## Announcement

Important Announcement to all PUA students who are registered this semester Spring 2020 and are taking English classes with the English Language Centre:

If you are registered in any English level, you will need to watch the video below in order to get access to your class material.

Due to the suspension of classes for the next two weeks, all class materials will be uploaded on your Google Classroom.

Make sure to check your code and join so you do not miss your classes.

You have already been sent an email with all the details.

:إعلان هام لجميع طلاب جامعة فاروس المسجلين لمقررات اللغة الإنجليزية بمركز اللغة الإنجليزية لفصل الربيع 2020

إذا كنت مسجلاً في أي مستوى من مستويات اللغة الإنجليزية ، فستحتاج إلى مشاهدة الفيديو أدناه من أجل الوصول إلى المادة العلمية الخاصة بك.

Google Classroom نظراً لتعليق الصفوف الدراسية خلال الأسبوعين المقبلين ، سيتم تحميل جميع مواد الفصل الدراسي على الخاصة بفصلك.

.تأكد من التحقق من الرمز الخاص بك والانضمام حتى لا تفوت دروسك

لقد تم إرسال بريد إلكتروني بكافة التفاصيل

:لمشاهدة الفيديو اضغط على الرابط التالي

Click here to watch the video:

<https://www.youtube.com/watch?v=j2GyArAxfI0>